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David Z Moravy 12. října 2024

Proč BRICS nemá chartu?
lipovylist.cz/wordpress/proc-brics-nema-chartu

 
Glor Salivan

V Moskvě se sešli ministři financí zemí BRICS.

Podíl zemí BRICS na světové ekonomice – HDP v PPP je již
téměř o čtvrtinu vyšší než podíl zemí G7 – potěšil publikum
Siluanov, který zároveň navrhl projednat vznik klubové ratingové
agentury , která bude pomoci zvýšit vzájemné investice v rámci
svého finančního systému.

Předtím ruské ministerstvo financí potěšilo určitou část světa v
rozhovoru pro RT Arabic prohlášením , že:

1. Rusko pracuje na vytvoření alternativní infrastruktury v podobě
platebního systému finančního vypořádání s využitím národních
měn a digitálních aktiv klubových zemí.

 Na základě toho není zatím otázka jednotné klubové měny aktuální.
 
2. O vytvoření depozitního systému pro země BRICS+ – BRICS-
Clear , pracujícího na bázi blockchainu, vytvořit systém pro evidenci
cenných papírů v rámci klubu, podobný těm, které existují na
Západě, ale jehož využití je omezeno pro Rusko a řadu dalších
zemí.

 Zjednodušeně řečeno je to obdoba „Morgan“ depozitáře Euroclear (i
když je to spíše Pibody/City než Morgan) a německo-belgického
ClearStreamu .

 
3. Vytvoření zajišťovny v rámci BRICS+.

 Je jasné, že za účelem diverzifikace globálního trhu pojištění
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dopravní logistiky, monopolizovaného společností CIty & co. Přesněji
Lloyd,s of London .

Pěkný hit na britského Batese
 
Je nepravděpodobné, že by se dnes, 2 týdny před summitem,
všichni ministři financí klubu sešli v Moskvě, jen aby vypili kávu.

 Pánové se zabývají prováděním „konečných úprav“ návrhů
rozhodnutí a sestavováním/předkládáním svých doporučení k
projektům projednávaným na summitu.

 Na základě toho je zřejmé, že tento summit bude mít dvě hlavní
témata:

 
1. plán na zřízení institucionálního , paralelního se západním,
bankovním a finančním systémem klubu, včetně ratingových a
pojistných subsystémů v něm

2. Rozšíření klubu

Pozvánky na summit byly zaslány do 38 států.
 Účast již potvrdilo 32 zemí.

 Z toho 24 bude prezentováno na nejvyšší úrovni.

Zvány jsou také státy, které předsedají vlivným regionálním
integračním sdružením v Africe, Latinské Americe, na Středním
východě a v jihovýchodní Asii, a také tradičně účastnící se tajemníci
států OSN/SCO/CIS/EAEU/Unie a prezident Rozvojové banky
BRICS .

Dvě oficiální součásti summitu jsou:
 1. setkání členských zemí na téma ” Posílení multilateralismu pro

spravedlivý globální rozvoj a bezpečnost.”

2. setkání ve formátu “outreach”/”BRICS+” na téma ” BRICS a
globální Jih: společně budovat lepší svět”
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Jednoduše řečeno, na summitu se institucionálně zformuje
globální projekt BRICS , jehož cílem je vytvořit svět paralelní k
Západu s vlastním ekonomickým a mezistátním systémem. Právě za
tímto účelem jsou na summit zvána přední regionální sdružení světa,
jejichž úkolem bude zavést tento systém v regionech a poskytnout
zpětnou vazbu.

Ještě jednodušší
bod 1 – to je pro novou ekonomiku/finance/logistiku mimo Západ.

 P.2 – vznik nového „OSN“, principy práce/odpovědnosti/interakce
s/ve kterém budou společně určovat členové klubu.

 
Tito. Pokud byla současná OSN vybudována vertikálně vítěznými
zeměmi 2. světové války na základě dohod výlučně mezi sebou
samými (o kterých byl zbytek světa jednoduše informován a
konfrontován s faktem), pak příští systém vztahů a odpovědností
světových států bude tvořený zpočátku horizontálními spoji .

 Okamžitě.

 
Proto BRICS neměl vlastní Chartu a další statutární dokumenty .

 V minulé předběžné fázi její existence nebyly potřeba. Nejprve
museli jeho tvůrci dojít k určité jednotě mezi sebou v cílech/cestách
vývoje, pochopit potřebu vzájemné pomoci a vyvinout způsoby
interakce v procesu vývoje nového modelu.

 A teprve potom, v procesu společného vytváření nového světového
modelu vztahů/ odpovědností , bude sepsána Charta.

 Všemi členy za všechny členy.

 
Uvidíme, jak se to zpočátku podaří na summitu v Kazani, pokud jde
o schválení nejen současnými členy klubu, ale také těmi, kteří se
připojují, kteří se chtějí připojit, a regiony přizvanými do procesu.

Ale úkol summitu je skutečně historický – získat „ Mandát nebes “.
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Bude zajímavé sledovat dopad výsledků summitu na poslední dva
týdny předvolební kampaně v USA.

Oba kandidáti a obě strany, protože spolu s prezidenty budou znovu
zvoleni jak kongresmani, tak senátoři, jistě využijí jejích výsledků k
„práci na potlačení nepřítele“.

Každý svým vlastním způsobem.

A pokud to nevezmou, což se také může stát, pak je vlastně jedno,
kdo se ve Spojených státech dostane k moci: bude to tým
studentských praktikantů, kteří se snaží transplantovat hlavu
nemocného pacienta na nový tělo.

 
 
 


